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当地酒店
Local Hotel

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned. 

倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.

10 7
Days Nights

EUROPE WONDER London / Paris / 
Switzerland / 
Germany / 
Belgium / 
Netherlands*FREE 1N LONDON

3

Kuala Lumpur / Transit City MOBDay 1

Transit City / London MOBDay 2

Arrive at London proceed to sightseeing tour of London to view
Buckingham Palace, The Big Ben, Westminster Abbey, Trafalgar Square, 
Houses of Parliament, Tower Bridge etc. 

This morning, we will take a canal cruise along the famous canal of
Amsterdam and drop by the Diamond Factory to see how the brilliant 
diamond were cut in Netherlands.  Follow by a visit to the Dutch Village - 
Zaanse Schans. Traditional windmill is still turning and you can see how 
cheese and clog were made.
If time permits, you can join the optional tour to Volendam, is a Dutch town 
on the Markermeer Lake, northeast of Amsterdam. It’s known for its 
colorful wooden houses and the old fishing boats in its harbor.
(Euro 10/pax)
During end of March until mid of May, we will visit Keukenhof Tulips 
Garden.

Assemble at KLIA for your flight to Capital of England - London. 

London [Eurostar] - Paris B / - / DDay 3

After breakfast, transfer to Railway station for your experience on the high speed 
train (Euro-star) to Paris. We will have some free time for shopping at Marne La 
Valle outlet.

Paris - City tour B / - / DDay 4

Your panorama bus city tour of Paris will includes :- View of the Notre 
Dame Cathedral, Lourve Museum, Trocadero, Invalides, Triumphal Arch, 
Champs-Elysees, the Concorde Square and Eiffel Tower. We will have 
some free time for shopping at “Galeries Lafayette”.
Visit Fragonard Perfume Museum in Paris, they have been creating
perfumes combining traditional techniques with the most modern methods 
since 1926. Fragonard Perfume Museum welcomes visitors to discover 
some of the secrets behind their famous scents. 
If time permits, optional tour to enjoy Seine River Cruise. (Euro 20/person)

Drive to Cologne - famous for the largest cathedral in Germany and
industrial city. Later proceed to Heidelberg, we will make a good photo stop 
for the famous Heidelberg Castle at the Karl Theodore Bridge.

Paris / Brussels / Amsterdam B / - / DDay 5

After breakfast, travel to the capital of Belgium - Brussels. Walking tour of 
Brussels - Grand Place, Manneken Pis - the local hero. Make a photo stop 
at the Landmark of Brussels - the gigantic Atomium and drive pass Royal 
Palace, Laeken Palace etc. Later proceed to Amsterdam - “City of
Diamonds”. After dinner in Chinatown, if time permits, you may want to 
have a look at the colorful red light district - also call “Sailor’s Quartersaris.

Amsterdam B / - / DDay 6

Amsterdam / Cologne / Heidelberg / Rhineland B / - / DDay 7

赠送一晚伦敦
Free 1N London

Today, stop at Titisee for you to see how cuckoo clock  are made. After that, 
take a leisure drive to Switzerland. Bring you to the panoramic Rhine Fall 
at Schaffhausen – home Of the IWC watchmaker. You will enjoy the
beautiful scenery before reaching the Swiss Alps. Enjoy dinner at Zurich 
and check in hotel.
Note : Suggested Pork Knuckle lunch with Black Forest Cake.
 (Euro 20/person) 

Rhineland / Titisee / Zurich B / - / DDay 8

This morning proceed to Lucerne, pay a visit to the Landmark of Lucerne – 
The Lion Monument and the Chapel Bridge. Free time to shop for swiss 
souvenir – Watches, Chocolate, Knife, etc… Transfer to airport  for your 
flight back home.
If time and weather permits, you can join the optional tour to Mt Titlis. 
(CHF 100/pax) 
Mountain visit is subject to maintenance closure or weather condition.

Zurich / Lucerne / Zurich / Transit City B / - / MOBDay 9

Arrive home with all the sweet memories of Europe.

Transit City / Kuala Lumpur MOBDay 10

库肯霍夫郁金香花园
(3月尾至5月中)

Keukenhof Tulips Garden
(End of March until Mid of May)

库肯霍夫郁金香花园
(3月尾至5月中)

Keukenhof Tulips Garden
(End of March until Mid of May)



联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :

107
天 晚

奇妙欧洲
伦敦 / 法国 / 瑞士 / 德国 / 比利时 / 荷兰

第一天 吉隆坡 / 中转城市 机上用餐

第二天 中转城市 / 伦敦 机上用餐

乘搭豪华客机前往英国的首都---伦敦, 开始您多姿多彩的假日游。

抵达后，前往伦敦市区游 : 外观白金汉宫，大笨钟，特拉法加广场，国
会大厦，伦敦塔等等。

第三天 伦敦[欧洲之星] / 巴黎 早 / － / 晚

早餐后，送往火车站乘搭高速列车（欧洲之星）前往巴黎。前往著名马
恩省的“La Vallee” Outlet Mall自由购物。

第四天 巴黎-市区游 早 / － / 晚

今天您将乘坐巴士沿途游览巴黎市区城市 : 包括巴黎圣母院是世界最壮
观的教堂之一,也是中古艺术的经典之作,罗浮宫,TROCADERO花园,荣军院
,接着外参举世闻名的凯旋门,香榭丽舍大道,协和广场和艾菲尔铁塔。之
后您还有机会到闻名世界的巴黎“老佛爷”购物中心及免税店购买巴黎的
服装或香水。（“老佛爷”购物中心每逢星期日休息）
参观巴黎Fragonard（花宫娜）香水博物馆。于1926年诞生,以传统技术
与最现代的方法创造各种香水。Fragonard Perfume 博物馆欢迎游客发掘
他们背后神秘的故事。
如果时间允许的话,可以自费参加船游塞纳河。 （Euro 20/人）

今天，我们驱车前往德国之科隆 – 以“古龙水”及德国最大的教堂闻名。
续程前往德国学生王子城---海德堡，外观海德堡城堡。

出发到闻名的迪迪西湖，还可以参观名匠手工制作咕咕钟。之后，驱车
前往瑞士。抵达美丽的莱茵区，前往莱茵河源头观赏气势浩瀚，如万马
奔腾的莱茵河大瀑布。您可以一路欣赏周边的风景到达雪山地区。晚餐
后，入住苏黎世酒店。
备注 : 建议享用当地闻名的猪手餐与黑森林蛋糕。（Euro 20/人）

第五天 巴黎 / 布鲁塞尔 / 阿姆斯特丹 早 / － / 晚

今早，前往比利时的首都 – 布鲁塞尔。进入布鲁塞尔之前，到1958 年
世界博览会的地点参观比利时的原子塔。之后前往16世纪誉为欧洲最美
的广场-布鲁塞尔大广场，到附近拍拍闻名的小童撒尿像。续前往荷兰
的首都阿姆斯特丹，也被誉为北方威尼斯。晚餐后，如果有时间，可到
欧洲最闻名的红灯区-“水手村”走一走。

今早,您也有机会乘坐玻璃顶的游船在阿姆斯特丹的水道上观赏荷兰的
沿岸风光。过后,到荷兰的钻石加工厂参观。续参观荷兰特色景点,荷兰
村内的风车,乳酪厂及木屐厂使您对荷兰有多一点的认识。
如果有时间的话,您可以自费参加项目游览沃伦丹,它是在Markermeer湖
的一个荷兰城镇,位于阿姆斯特丹东北部。五颜六色的木房子和老渔船
排列在它 的港口,非常有特色。（Euro 10/人）
3月尾至5月中将安排参观库肯霍夫郁金香花园。 

第六天 阿姆斯特丹 早 / － / 晚

第七天 阿姆斯特丹 / 科隆 / 海德堡 / 莱茵河地区 早 / － / 晚

第八天 莱茵河地区 / 迪迪西湖 / 苏黎世 早 / － / 晚

(In)
London

ENGLAND

法国蜗牛 & 红酒
Paris Escargot & Red Wine

法国蜗牛 & 红酒
Paris Escargot & Red Wine

今天前往卢森,访闻名的狮子纪念碑和卡贝尔桥。您还可利用自由活动
时间选购瑞士的纪念品,如:手表,巧克力,刀子等等。前往米卢斯。
如果时间与天气允许的话,您可参加自费项目游览铁力士山。
（CHF 100/人）
如遇维修或天气因素雪山将会关闭。

第九天 苏黎世 / 卢森 / 苏黎世 / 中转城市 早 / － / 晚

带着美满的欧洲纪念品及回忆回返家园。

第十天 中转城市 / 吉隆坡 机上用餐

卡贝尔桥
Chapel Bridge
卡贝尔桥
Chapel Bridge

伦敦塔桥
Tower Bridge
伦敦塔桥
Tower Bridge

艾菲尔铁塔
Eiffel Tower

艾菲尔铁塔
Eiffel Tower

Brussels

Paris

Zurich
(Out)

Lucerne

Amsterdam

Heidelberg

Titisee

BELGIUM

NETHERLANDS

GERMANY

FRANCE

SWITZERLAND

Cologne

Rhineland

*赠送一晚伦敦


